
Referat  FAU møte 
18.10.2006 
Referent: Mette Sivertsen. 

Til stede:  Torbjørn Dybdahl, Bente Schlanbusch Hansen, Hilde Fjalestad, 
Monica Jeilen Bentsen, Heidi Haugholt, Mette Sivertsen, Marita Aas Gurholt, 
Hege Plassen Limi, Hilde Serkland, Anne Merete Kløverød, Karin Skifjeld Idris  
og Rektor John Øygarden. 

 

Frafall:   Beate Bakkebø 

___________________________________________________________ 
 
 

Sak 01/2006-2007: Presentasjonsrunde. 
Sak 02/2006-2007: Valg. 
Sak 03/2006-2007: Gruppesaker. Skoleutbygging, trafikksikkerhetsplan. 
Sak 04/2006-2007: Oppsummering av ballbingearbeidet. 
Sak 05/2006-2007:Planlegging av Grunnskoleuka.  

  Kafedagen, Fotballturnering for de minste. 
Sak 06/2006-2007: Eventuelt. 

___________________________________________________________ 

 
Sak 01/2006-2007: Møtet åpnet med en rask presentasjonsrunde, der alle oppga 
navn og hvilken klasse hver representerte.  
Oppdatering av telefon- og e-mail lister.  
 
Sak 02/2006-2007: Heidi Haugholt trekker seg som nestleder etter 3 år. 
      Mette Sivertsen er valgt til ny nestleder. 
 
Sak 03/2006-2007: Nye arbeidsgrupper ble inndelt: 
 Gruppe 1. Trafikksikkerhet / Ballbinge: Hege, Bente, Torbjørn og Mette. 
 Gruppe 2.  Hjem / Skolesamarbeid /Internettside:  
Anne Merethe, Hilde S, Hilde og Heidi.  
Gruppe 3. MIL / Skoleutbygging: Marita, Karin, Beate og Monica. 
 
Det er mottatt vedtak fra kommunen ang. trafikksikkerhetsplan, men den 
inneholder ingen tidsfrister, så dette er viktig for trafikksikkerhetsgruppa å 
følge opp. 
Planer for skoleutbyggingen er klare til å sendes ut i budrunder 15.11.06. 
John viste frem plantegning og informerte litt om forandringer som skal gjøres. 



Skolen vil bl.a. få 5 nye klasserom, nye arbeidsrom for lærere, kjøkken som kan 
møte et eventuelt fremtidig krav om kantine. 
 
Sak 04/2006-2007: Ballbingen er en suksess! Etter stor pådriverkraft fra John 
Øygard og Frode Kock og en fabelaktig dugnads innsats fra foreldre, ble bingen 
høytidelig åpnet av rektor, skolekorpset spilte og pølse/kakesalget gikk så det 
suste.  En stor takk til næringslivet for alt som ble sponset! 
Salget ved åpningen ga en netto inntekt på kr. 8.384,- 
Det er mottatt kr. 200.000,- i spillemidler og Posten har sponset kr. 35.000,-. 
Dessverre har bingen blitt dyrere enn budsjettert, (totalt kr. 385.521,18 inkl. 
mva.) på grunn av problemer med grunnarbeidet på tomten.  
Ballbingen mangler lys, og dette er en sak gruppen vil arbeide med å få i stand. 
Dersom lysmaster bestilles fra Ballbingen AS vil dette koste ca. kr. 25.000,- 
men kontakter skal undersøke hva det vil koste å kjøpe fra strømselskapet.  
 
Sak 05/2006-2007: Grunnskoleuka arrangeres i uke 45 over hele landet. 
På Midtbygda skole vil det denne uken arrangeres fotballturnering for de minste 
på onsdag i regi av Frode. Torsdag er hobbydag for elever i 6. klasse, og fredag 
er den store kafedagen og natursti for både barn og foresatte!  Heidi har 
utarbeidet en flott arbeidsplan som ble utlevert på møtet, og hun har full 
oversikt over hva som ble til overs etter ballbingeåpningen. Dette kan selges på 
kafedagen, og det ble bestemt at overskuddet fra salget vil tildeles ballbingen i 
år.   
 
Sak 06/2006-2007: Det ble oppfordret til igjen å minne foreldre på å merke 
tøyet til ungene godt! Ta dette opp på neste foreldremøte! 
Møteplan: 21.11.2006 
       30.01.2007 
       24.04.2007 på lærerværelset kl.19.00 - med forbehold om endringer. 
Gruppene avtaler sine møter.  
 
 
Vel møtt til neste møte 21.11.2006. 
 
 


